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Vragen van fractie        Naam raadslid: Maria Dujardin

De fractie van Gemeentebelangen heeft kennisgenomen van een principeakkoord gesloten 
over de nieuwe CAO betreffende GGD-medewerkers

Het betreft hier een salarisverhoging voor een aantal medewerkers van de GGD over de 
jaren 2019 en 2020.
De gemeenteraad neemt hiervan kennis en ziet een salarisverhoging van eenmalig 750 
euro, (naar ratio), en 6,25 % uitgesmeerd over de jaren 2019 en 2020.

1. Wat is de reden voor deze salarisverhoging?

Antwoord: De cao gemeenten (waar de GGD onder valt) geldt voor alle gemeenten in 
Nederland. Aanleiding was dat het salaris in de jaren voor 2019 lange tijd niet meer 
was aangepast (behoud van koopkracht ambtenaren). 

2. Wat kan de gemeenteraad verwachten na januari 2021?

Antwoord: De cao loopt van 1 januari 2019 tot 1 januari 2021. Wat de gemeenteraad 
kan verwachten na januari 2021 is dus nog niet bekend. Hier moeten nog afspraken 
over worden gemaakt door de cao-partijen. De looptijd van 24 maanden geeft de cao-
partijen de gelegenheid de gemaakte procesafspraken goed uit te werken, en 
gemeenten de tijd en rust om de Wet normalisering rechtspositie ambtenaren te 
implementeren.

3. Heeft de gemeenteraad hier iets van te vinden en kunnen wij deze bevindingen ergens 
kwijt?

Antwoord aangepast naar Oosterhoutse situatie: De VNG, FNV Overheid, CNV 
Overheid en CMHF hebben het principeakkoord over de cao gesloten. Elke keer als er 
een cao-overleg begint en elke keer als er een akkoord is, mogen de leden van de 
VNG, de gemeenten dus, zich daarover uitspreken. In Oosterhout zijn in november 
2018 de richtlijnen voor de begroting 2020 meegegeven. Daarin staat bij de GGD dat 
de loonontwikkeling wordt geraamd conform de geldende CAO van de betreffende GR, 
dat is in dit geval de cao voor gemeenten. De cao voor gemeenten is door het college 
bekrachtigt op 10 december 2019.
 
Het college heeft daarmee dus niet specifiek meegesproken over de cao voor de GGD, 
maar de raad heeft wel gezegd dat de cao voor de GR moet gelden. Dit gaat mogelijk 
veranderen, omdat niet-gemeenten een eigen cao moeten krijgen. Voor 2020 heeft de 
raad dus geen zienswijze op de cao-onderhandeling door de VNG in kunnen dienen.
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1. In de alinea “wat mag het kosten?” staat dat de gemeentelijke begroting voor de GGD 

voldoende dekking biedt.
a. Wordt bedrag van de begroting van de GGD niet één op één overgenomen?

Antwoord: Ja, maar dit betreft een wijziging van de begroting 2020 gedurende het 
begrotingsjaar. De stijging van de nieuwe cao is hoger dan de GGD had verwacht. 
Voor Oosterhout betekent dit € 20.567.

b. Waar zit het verschil of ruimte?

Antwoord: We hebben in de gemeentelijke begroting 2020 voor de GGD extra budget 
zitten, omdat er vorig jaar een bedrag van € 100.000 voor het 
Rijksvaccinatieprogramma dubbel is opgenomen. Dit bedrag is structureel 
opgenomen in de begroting. Bij de 1e concern rapportage melden wij dus een 
voordeel € 79.433.

c. Waarom wordt in er in de  1e concern rapportage een wijziging doorgevoerd als er 
voldoende ruimte is?

Antwoord: De reden waarom er toch een wijziging wordt doorgevoerd is om 
aansluiting te hebben en houden van onze begrotingscijfers met de cijfers van de 
GGD.


